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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 21 listopada 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

5. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

6. Dyrektorzy, prezesi i pracownicy jednostek miejskich. 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 21 listopada 2022 roku o godz. 1000 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził w sali nr 130 Urzędu Miasta oraz przy użyciu środków komunikacji elektronicznej 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Kolejno poinformował, że pkt 12 „Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia 

rodzajów zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych” zostanie przeniesiony do pkt 2 porządku obrad. 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska w imieniu Prezydenta Miasta zgłosiła wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Modrzejewskiej 22 w Świnoujściu, na działkach nr: 

228/4, 215/4, 274/4 w obrębie 0012 Warszów (jako pkt 10 porządku obrad). 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2022. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty 

targowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie cofnięcia przez Prezydenta Miasta Świnoujście udziałów w spółce. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 7 – R-XXI – informacja przedstawicieli Prezydenta i Rady Miasta na temat działalności 

i sytuacji finansowej w Związku (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację przedstawili delegaci Celowego Związku Gmin R-XXI Zastępca Prezydenta Miasta 

Barbara Michalska oraz radny Jan Borowski. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara 

Michalska. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną głosowało 

11 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2023. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Beata 

Tułodziecka-Terenda. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Modrzejewskiej 22 w Świnoujściu,  

na działkach nr: 228/4, 215/4, 274/4 w obrębie 0012 Warszów. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury Agnieszka 

Smolińska-Gałda. 

Dyskusja, w wyniku której zadecydowano nie wypracować opinii do projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia stawki  

za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Edukacji Edyta Sawicka. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć,  

a także warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w prowadzonych  

przez Gminę Miasto Świnoujście publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

zorganizowanych w szkołach. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Edukacji Edyta Sawicka. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat i częściowych zwolnień z opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim 

w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji,  

1 głos był przeciwny, przy 6 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 14 – Wolne wnioski 

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z zapytaniem o punkty z planu pracy komisji dotyczące 

budowanej drogi ekspresowej S3 oraz Zarządu Dróg Miejskich. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował, że więcej 

informacji na te tematy komisja otrzyma w styczniu 2023 r. Poprosił członków komisji o propozycje 

tematów do planu pracy komisji na rok 2023. 

Radny Wiesław Góreczny odniósł się do odpowiedzi na jego zapytania dotyczące skrzyżowania  

ul. Grunwaldzkiej i Nowokarsiborskiej oraz ścieżki rowerowej na ul. Karsiborskiej. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała o zbliżającym się terminie komisji 

oraz sesji Rady Miasta dotyczących budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2023. 

Radny Ryszard Teterycz zwrócił się z wnioskiem o nadlanie asfaltem, wyrównanie uskoków  

na drodze krajowej nr 3 przy stacji BP na Warszowie. 

Radny Stanisław Bartkowiak poruszył temat przydziału karmy dla kotów wolnożyjących. 

 

Ad. pkt 15 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 21 listopada 2022 roku o godz. 1435. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


